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Elsparkcyklar 

Korttidshyra av elsparkcyklar har funnits en tid i de större städerna och nu även i Gävle. 

Etableringen från det nu aktuella företaget var minst sagt anmärkningsvärt. Ingen eller 

minimal kontakt med Gävle kommun skedde innan verksamheten startade och med tanke på 

den påverkan som verksamheten har på samhället är inte ett sådant förfarande varken 

önskvärt för Gävle kommun eller smickrande för företaget. 

Implementeringen av detta nya fordonsslag har heller inte varit smärtfritt i flera städer. 

Främst med avseende på parkering av dessa fordon då den inte alltid skett med respekt och 

hänsyn för främst gående men även andra medtrafikanter. Här vilar ansvaret och möjligheten 

till att kunna minimera problem på flera parter. Den enskilde kunden, men även 

uthyrningsföretaget och kommunen. 

Ordföranden i Samhällsbyggnadsnämnden har haft möte med det företag som nyligen 

etablerade sig här i Gävle. Innan mötet berättade ordföranden i media att ett antal önskemål 

från Gävle kommun skall avhandlas. En god dialog med näringslivet och etablerande företag 

är en god grund för gemensam samsyn och gemensamma åtgärder. 

 

Med anledning av ovan är mina frågor till ordföranden i Samhällsbyggnadsnämnden: 

- Under det samtal som hållits med uthyrningsföretaget, togs frågan om 

etableringsförfarandet upp? 

- Under det samtal som hållits med uthyrningsföretaget, togs frågan om parkering av 

elsparkcyklar upp? 

- Vilka är de önskemål som Gävle kommun ställt på företaget? 

- Vilka andra frågor var aktuella under samtalet? 
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